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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXXI  

z  Sesji w dniu 18 listopada 2020  

 
Obrady rozpoczęto 18 listopada 2020 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 13:15 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 
 
Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Piasecznie pan Piotr Obłoza. 

Burmistrz Putkiewicz zgłosił do porządku obrad 8 dodatkowych  projektów uchwał: 

1. w sprawie przejęcia od Skarbu Państwa - Generalnego Dyrektora Dróg Krajowych i Autostrad 
zadania publicznego zarządzania odcinkiem drogi krajowej nr 79 w Piasecznie 
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2.  w sprawie zmiany uchwały Nr 515/XXIV/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 29.04.2020r 
 
3.  w sprawie zmiany uchwały nr 516/XXIV/2020r Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 29.04.2020r 
 
4. w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki pod firmą PWiK-a w 
Piasecznie spółka z o.o. 
 
5.  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działki oznaczonej nr 47, 
obr. 27 m. Piaseczno położonej przy ul. Orzeszkowej 
 

6.  w sprawie zmiany uchwały nr 126/VII/2007 RM w Piasecznie z dnia 14.03.2007r w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. cz. wsi Henryków Urocze, zmienionej uchwałą nr 
521/XXIV/2020 RM w Piasecznie z dnia 29.04.2020r 
 
 
7.  w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno niezabudowanej nieruchomości 
położonej w obr.29 przy ul. Astrów w Piasecznie 
 

8.  w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin-Jeziorna 

W związku z potrzebą uzyskania szerszych informacji, radna Magdalena Wożniak zgłosiła wniosek o 
zdjęcie z programu sesji uchwały nr 14 w sprawie określenia wysokości stawki procentowej opłaty 
adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku budowy infrastruktury technicznej na 
terenie miasta i gminy Piaseczno. 

Radny Michał Mierzwa również wnioskował o zdjęcie z programu sesji ww uchwały. 
 
1) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie przejęcia od Skarbu Państwa - Generalnego Dyrektora Dróg 
Krajowych i Autostrad zadania publicznego zarządzania odcinkiem drogi krajowej nr 79 w Piasecznie 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie przejęcia od Skarbu Państwa - Generalnego Dyrektora Dróg 
Krajowych i Autostrad zadania publicznego zarządzania odcinkiem drogi krajowej nr 79 w Piasecznie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Agnieszka Czajkowska, Adam Marciniak 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 24 z bieżących uchwał. 
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2) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały Nr 515/XXIV/2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 29.04.2020r 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały Nr 515/XXIV/2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 29.04.2020r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Agnieszka Czajkowska, Adam Marciniak 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 25 z bieżących uchwał. 
 
3) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 516/XXIV/2020r Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 29.04.2020r 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 516/XXIV/2020r Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 29.04.2020r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Dorota Kłos, Adam Marciniak 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 26 z bieżących uchwał. 
 
4) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do 
spółki pod firmą PWiK-a w Piasecznie spółka z o.o. 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do 
spółki pod firmą PWiK-a w Piasecznie spółka z o.o..  
 
Wyniki głosowania 
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Kłos 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 27 z bieżących uchwał. 
 
5) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym działki oznaczonej nr 47, obr. 27 m. Piaseczno położonej przy ul. Orzeszkowej 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym działki oznaczonej nr 47, obr. 27 m. Piaseczno położonej przy ul. Orzeszkowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Kłos 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 15 z bieżących uchwał. 
 
6) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 126/VII/2007 RM w Piasecznie z dnia 
14.03.2007r w sprawie przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. cz. wsi Henryków Urocze, zmienionej 
uchwałą nr 521/XXIV/2020 RM w Piasecznie z dnia 29.04.2020r 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 126/VII/2007 RM w Piasecznie z dnia 
14.03.2007r w sprawie przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. cz. wsi Henryków Urocze, zmienionej 
uchwałą nr 521/XXIV/2020 RM w Piasecznie z dnia 29.04.2020r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Kłos 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 28 z bieżących uchwał. 
 
7) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno 
niezabudowanej nieruchomości położonej w obr.29 przy ul. Astrów w Piasecznie 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno 
niezabudowanej nieruchomości położonej w obr.29 przy ul. Astrów w Piasecznie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Kłos 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 16 z bieżących uchwał. 
 
8) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin-
Jeziorna 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin-Jeziorna.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
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BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Kłos 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 29 z bieżących uchwał. 
 
9) wniosek o zdjęcie projektu uchwały 14 w sprawie określenia wysokości  stawki procentowej 
opłat adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku budowy infrastruktury 
technicznej na terenie miasta i gminy Piaseczno 
 
Głosowano w sprawie: 
wniosek o zdjęcie projektu uchwały 14.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała nr 14 zdjęta z programu sesji. 
 
2. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14.10.2020r. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14.10.2020r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Protokół przyj ęto. 
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3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
 
Burmistrz Putkiewicz na wstępie poinformował, że najwięcej czasu zajęły przygotowania do projektu 
budżetu Gminy Piaseczno na 2021r, który został już złożony do Rady. Największa pozycje stanowią 
wydatki bieżące  i obserwowany jest spadek dochodów. 

Jeżeli chodzi o inwestycje kubaturowe, to firmy występują o aneksowanie umów i przedłużenie 
terminów oddania inwestycji .Największe wątpliwości, co do terminu oddania są w Złotokłosie. 

Udało się rozstrzygnąć przetarg na stolarkę do plebanii. Prowadzone są prace drogowe w różnych 
rejonach gminy np. Dworcowa, Al. Kalin, ruszył wykonawca na ul. Urbanistów. Wykonywane są 
remonty dróg lokalnych i na ścieżkach rowerowych. 

Czekają na decyzję Konserwatora Zabytków, co do centrum Piaseczna aby ruszyć z różnymi pracami. 

Burmistrz Kułakowska-Michalak przedstawiła bieżącą sytuacje zakresu epidemii korona wirusa. Liczba 
osób w izolacji maleje. Najwięcej było  5.11.2020r – 694 a na dzień 16.11.20r jest 376 osób i 1352 na 
kwarantannie. 

MGOPS przystąpił do programu „wspieraj seniora”. Jest to dostarczanie zakupów dla osób 70+.  

Straż Miejska od 25.10.20r decyzją Wojewody wspiera działania policji. W szkołach trwa nauka zdalna. 
Zostało zakupione sporo sprzętu komputerowego. 8 szkół w Gminie Piaseczno ma certyfikat szkół 
działających w chmurze.  

Przedszkola funkcjonują normalnie, tylko przedszkole na ul. Ks. Józefa było zamknięte przez 2 tygodnie 
z powodu zakażeń. 

 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji – przedstawił 
pan Piotr Obloza 

1. 28.10.20r – udział w uroczystościach pogrzebowych p. Czesławy Mazur, dyrektora LO w 
Piasecznie w latach 1986 – 1990, działaczki społecznej, prezesa Oddziału ZNP w Piasecznie 

2. 11.11.20r – uroczystości z okazji Święta Niepodległości 

3. Udział w spotkaniach – konsultacje zespołu historycznego p. Magda 

4. Udział we wtorkowych kierownictwach gminy p. Magda 

5. Sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej 

6. Bieżąca praca w komisjach Rady, współpraca z burmistrzem, kontakt z mieszkańcami 

7. Współpraca z Biurem Rady Miejskiej 
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5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw – nie było 
 
6. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie zmiany Uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
18.12.2019 r. 
Referowała pani Agnieszka Kowalska – skarbnik gminy. 

Pani Kowalska zgłosiła autopoprawki do uchwały: 

1) Poprawienie błędów pisarskich 

2)  Na wniosek Straży Miejskiej zmiana „szlabanu wjazdowego” na „szlabany w siedzibie 
Straży Miejskiej” 

3) Na wniosek Wydziału Ochrony Środowiska , w związku z nie rozstrzygnięciem przetargu na 
inwentaryzację źródeł ciepła, przesuwa się środki na przyszły rok 

Komisja Oświaty i Rada Oświatowa pozytywnie zaopiniowały uchwałę z zakresu oświaty, a 
Komisja Sportu z zakresu sportu. 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała całą uchwałę. 

 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany Uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18.12.2019 
r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
2) W sprawie zmiany Uchwały nr 429/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
18.12. 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno 
na lata 2020-2036. 
 
Referowała pani Kowalska, która zgłosiła autopoprawki wynikające z poprzedniej uchwały i jej 
autopoprawek. 
 
Głosowano w sprawie: 
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W sprawie zmiany Uchwały nr 429/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18.12. 2019 
r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2020-
2036..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
3) W sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 

Referowała pani Kozicka-Ryszka – kierownik Referatu Polityki Mobilności i Transportu 

Komisja Prawa i Komisja Polityki Gospodarczej  pozytywnie zaopiniowały uchwały od nr 3 do 
nr 13. 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała uchwałę oraz uchwały od nr 6 do 8. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
 
4) W sprawie skargi P.K. na udzielenie zlecenia na wykonanie dokumentacji geodezyjnej 
ul. Kolonia w Woli Gołkowskiej z bezprawnym zastosowaniem art. 73 ustawy z dnia 
13.10.1998r. – Przepisy wprowadzające ustawy reformujące administracje publiczną. 
 
Referował pan Bogdan Temoszczuk z KW. 
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Głosowano w sprawie: 
W sprawie skargi P.K. na udzielenie zlecenia na wykonanie dokumentacji geodezyjnej ul. 
Kolonia w Woli Gołkowskiej z bezprawnym zastosowaniem art. 73 ustawy z dnia 13.10.1998r. – 
Przepisy wprowadzające ustawy reformujące administracje publiczną..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
5) W sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przyjęcia przez Gminę Piaseczno prawa 
własności zabudowanej nieruchomości położonej w Zalesiu Górnym. 
Uchwały od nr 5 do 16 referowała pani Zielińska-Woszczyk. 
Pani Zielińska – Woszczyk zgłosiła autopoprawki  do podstawy prawnej – zmiana w gospodarce 
nieruchomościami Dz. U. Z 2020 poz. 1990. 

Komisja Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała uchwały od nr 5 do13. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przyjęcia przez Gminę Piaseczno prawa własności 
zabudowanej nieruchomości położonej w Zalesiu Górnym..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
6) W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
nieruchomości oznaczonej jako działka ew. 439/1 obr. Jazgarzew gm. Piaseczno. 
 
Głosowano w sprawie: 
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W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności nieruchomości 
oznaczonej jako działka ew. 439/1 obr. Jazgarzew gm. Piaseczno..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Piotr Obłoza 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
7) W sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności działki ew. nr 11 obr 44 m. 
Piaseczno. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności działki ew. nr 11 obr 44 m. 
Piaseczno..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
8) W sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności działki ew. nr 14 obr 44 m. 
Piaseczno. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności działki ew. nr 14 obr 44 m. 
Piaseczno..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
9) W sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Piaseczno prawa 
własności niezabudowanej nieruchomości ozn. jako działki ew. 543/1 i 543/3 w Złotokłosie. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości ozn. jako działki ew. 543/1 i 543/3 w Złotokłosie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
10) W sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Piaseczno prawa 
własności niezabudowanej nieruchomości ozn. jako działka ew. 543/2 w Złotokłosie. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
niezabudowanej nieruchomości ozn. jako działka ew. 543/2 w Złotokłosie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
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Uchwała podjęta. 
 
11) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki oznaczonej nr 35, obr. Żabieniec IRS położonej przy ul. Przelotowej (dot. 
powierzchni 163 m2). 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 35, obr. Żabieniec IRS położonej przy ul. Przelotowej (dot. powierzchni 163 m2)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
12) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki oznaczonej nr 35, obr. Żabieniec IRS położonej przy ul. Przelotowej (dot. 
powierzchni 30 m2). 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 35, obr. Żabieniec IRS położonej przy ul. Przelotowej (dot. powierzchni 30 m2)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
13) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
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działki oznaczonej nr 768/32 i działki nr 768/30, położonej w Gołkowie przy ul. Szaniec. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetar4gowym części działki 
oznaczonej nr 768/32 i działki nr 768/30, położonej w Gołkowie przy ul. Szaniec..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
14) W sprawie określenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 
wzrostu wartości nieruchomości w wyniku budowy infrastruktury technicznej na terenie 
miasta i gminy Piaseczno. 
- zdjęta z programu sesji 
 
15) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działki 
oznaczonej nr 47, obr. 27 m. Piaseczno położonej przy ul. Orzeszkowej 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działki oznaczonej 
nr 47, obr. 27 m. Piaseczno położonej przy ul. Orzeszkowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 

Uchwała podjęta. 
 
16) w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno niezabudowanej 
nieruchomości położonej w obr. 29, przy ul. Astrów w Piasecznie 
 
Głosowano w sprawie: 
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w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno niezabudowanej nieruchomości 
położonej w obr. 29, przy ul. Astrów w Piasecznie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
17) W sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2024. 
Referował pan Włodzimierz Rasiński – Naczelnik IT. 

Komisja Polityki Gospodarczej i Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowały uchwałę. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 
urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2024..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
18) W sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych praz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Piaseczno na rok 2021. 
Referowała pani Mirosława Goch  - kierownik Referatu Spraw Społecznych (nr 18 do nr 20) 

Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej pozytywnie zaopiniowała uchwały od nr 18 do 21. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych praz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Piaseczno na rok 2021..  
 
Wyniki głosowania 
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ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
19) W sprawie zmiany uchwały nr 582/XXVII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 
lipca 2020r w sprawie uchwalenia tekstu jednolitego Statutu SZPZLO w Piasecznie 
Pani Goch poinformowała, że zmiana  tekstu jednolitego statutu SZPZLO w stosunku do 
obecnie obowiązującego załącznika zaistniała w związku ze zmianą składu Rady Społecznej w 
zakresie liczby członków wybranych przez Radę Miejską w Piasecznie. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 582/XXVII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 lipca 
2020r w sprawie uchwalenia tekstu jednolitego Statutu SZPZLO w Piasecznie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała podjęta.  
 
20) W sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów 
Lecznictwa Otwartego w Piasecznie 
Burmistrz Putkiewicz zgłosił autopoprawkę do uchwały – zaproponował kandydaturę sekretarza 
pana Arkadiusza Czapskiego. 
Pani Goch  zgłosiła autopoprawkę do §1 – skład Rady Społecznej będzie 12 osobowy. 

Wice przewodnicząca Rady pani Woźniak zgłosiła następujące kandydatury do Rady Społecznej 
SZPZLO: 

Kamiński Łukasz, Kasprzycki Krzysztof, Obłoza Piotr, Sędziak Piotr, Marciniak Adam, Maicki 
Artur, Walczak Beata, Wójcik Ewelina, Wypych Katarzyna 

Przewodniczący Rady pan Obłoza zapytał wszystkie wymienione wyżej osoby, czy wyrażają 
zgodę na kandydowanie. 
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1. w sprawie wyboru do RSSZPZLO p. Czapski Arkadiusz 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyboru do RSSZPZLO Czapski Arkadiusz.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Pan Arkadiusz Czapski został wybrany do Rady Społecznej SZPZLO 
 
2. w sprawie wyboru do RSSZPZLO p. Kamiński Łukasz 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyboru do RSSZPZLO Kamiński Łukasz.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Pan Łukasz Kamiński został wybrany do Rady Społecznej SZPZLO. 
 
3. w sprawie wyboru do RSSZPZLO Kasprzycki Krzysztof 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyboru do RSSZPZLO Kasprzycki Krzysztof.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
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Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Pan Krzysztof Kasprzycki został wybrany do Rady Społecznej SZPZLO. 
 
4. w sprawie wyboru do RSSZPZLO Obłoza Piotr 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyboru do RSSZPZLO Obłoza Piotr.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Obłoza 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Pan Piotr Obłoza został wybrany do Rady Społecznej SZPZLO. 
 
5. w sprawie wyboru do RSSZPZLO Sędziak Piotr  
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyboru do RSSZPZLO Sędziak Piotr.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Pan Piotr Sędziak został wybrany do Rady Społecznej SZPZLO. 
 
6. w sprawie wyboru do RSSZPZLO Marciniak Adam 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyboru do RSSZPZLO Marciniak Adam.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adam Marciniak 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Pan Adam Mraciniak został wybrany do Rady Społecznej SZPZLO.  
 
7. w sprawie wyboru do RSSZPZLO Maicki Artur 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyboru do RSSZPZLO Maicki Artur.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Artur Maicki 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Pan Artur Maicki został wybrany do Rady Społecznej SZPZLO. 
 
8. w sprawie wyboru do RSSZPZLO Walczak Beata 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyboru do RSSZPZLO Walczak Beata.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Beata Walczak 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Pani Beata Walczak została wybrana do Rady Społecznej SZPZLO. 
 
9. w sprawie wyboru do RSSZPZLO Wójcik Ewelina 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyboru do RSSZPZLO Wójcik Ewelina.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Pani Ewelina Wójcik została wybrana do Rady Społecznej SZPZLO. 
 
10. w sprawie wyboru do RSSZPZLO Wypych Katarzyna 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyboru do RSSZPZLO Wypych Katarzyna.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Pani Katarzyna Wypych została wybrana do Rady Społecznej SZPZLO. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów 
Lecznictwa Otwartego w Piasecznie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
21) W sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Piaseczno z organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Piaseczno z organizacjami pozarządowymi i 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
22) W sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w 
Piasecznie 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
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23) W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania aneksów 
do porozumienia z miastem stołecznym Warszawą w sprawie określenia zasad współpracy 
w zakresie organizacji, funkcjonowania i rozliczania Oferty Warszawa+ w latach 2021-
2023 
Referował pan Włodzimierz Rasiński – Naczelnik IT. 

Komisja Prawa pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania aneksów do 
porozumienia z miastem stołecznym Warszawą w sprawie określenia zasad współpracy w 
zakresie organizacji, funkcjonowania i rozliczania Oferty Warszawa+ w latach 2021-2023.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Agnieszka Czajkowska 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
24) w sprawie przejęcia od Skarbu Państwa - Generalnego Dyrektora Dróg Krajowych i 
Autostrad zadania publicznego zarządzania odcinkiem drogi krajowej nr 79 w Piasecznie 
Referowała pani Kozicka-Ryszka – kierownik MT.(nr 24,25,26) 
Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała uchwały nr 24,25,26. 

Burmistrz Widz wyjaśnił, że przejęcie odcinka drogi krajowej wiąże się z wykonaniem przez 
gminę koncepcji modernizacji skrzyżowania  drogi 79 z droga 721 o dodatkowe pasy ruchu. Po 
uzgodnieniach z GDDKiA przystąpią do projektowania a później będą myśleć o finansowaniu 
tego zadania. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie przejęcia od Skarbu Państwa - Generalnego Dyrektora Dróg Krajowych i Autostrad 
zadania publicznego zarządzania odcinkiem drogi krajowej nr 79 w Piasecznie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
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Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Agnieszka Czajkowska 
NIEOBECNI (1) 
Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
25) w sprawie zmiany uchwały nr 515/XXIV/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
29.04.2020r 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały nr 515/XXIV/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 29.04.2020r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
26) w sprawie zmiany uchwały nr 516/XXIV/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
29.04.2020r 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały nr 516/XXIV/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 29.04.2020r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
27) w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki działającej 
pod firmą PWiK w Piasecznie spółka z o.o. 
Referowała pani Dorota Kulig z MT. 
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Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki działającej pod 
firmą PWiK w Piasecznie spółka z o.o..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
28) w sprawie zmiany uchwały nr 126/VII/2007 RM w Piasecznie z dnia 14.03.2007r w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. cz. wsi Henryków Urocze, zmienionej 
uchwałą nr 521/XXIV/2020 RM w Piasecznie z dnia 29.04.2020r  
Referowała pani Pakulińska-Attia – Naczelnik UA. 
Komisja Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 

Burmistrz Widz wyjaśnił, że na uchwalenie planu zagospodarowania Henrykowa-Urocze czeka 
wielu mieszkańców i urząd jest gotowy do uchwalenia planu w grudniu br. Plan był wyłożony i 
zostały rozstrzygnięte uwagi do planu. Z uwagi na problem z drogami dojazdowymi do działek i 
żeby nie blokować uchwalenia planu pozostały mieszkańcom, jest propozycja etapowania planu. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały nr 126/VII/2007 RM w Piasecznie z dnia 14.03.2007r w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. cz. wsi Henryków Urocze, zmienionej uchwałą nr 
521/XXIV/2020 RM w Piasecznie z dnia 29.04.2020r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Izabella Górzyńska, Piotr Obłoza 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała podjęta.  
 
29) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin-Jeziorna 
referowała pani Kozicka-Ryszka – kierownik MT. 
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Głosowano w sprawie: 
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Konstancin-Jeziorna.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
7. Wolne wnioski. 
 
Na wstępie Przewodniczący Rady odczytał: 

1) pismo Wojewody Mazowieckiego  dot. złożenia kompletnych oświadczeń majątkowych 
przez burmistrza  Putkiewicza i przewodniczącego Rady p. Obłozę 

2) pismo Urzędu Skarbowego w Piasecznie w sprawie uwag do złożonych  oświadczeń 
majątkowych niektórych radnych 

3) poinformował o przygotowaniu harmonogramu posiedzeń sesji na 2021r, który zostanie 
przesłany radnym 

Następnie głos zabrała pani Ewa Kozłowska – prezes Stowarzyszenia Mieszkańców Zalesia 
Górnego, która pozyskuje różne środki zewnętrzne i proponowała wprowadzenie mechanizmu 
promesy burmistrza lub promesy Rady Miejskiej jako dodatkowego mechanizmu finansowania. 

Dodała, że wiele organizacji, stowarzyszeń nie posiada środków własnych, aby uzyskać granty, 
dlatego proponuje wprowadzenie takiego mechanizmu. Wg niej należałoby dopracować tryb 
składania takich wniosków, który powinien być szybki. 

Głos zabrała radna Renata Mirosław, która zarzuciła radnym z Koalicji Obywatelskiej, że w 
wyniku ich działań popierających strajk kobiet doszło do zdewastowania miasta: 

- zdewastowania elewacji budynku przy ul. Młynarskiej i Warszawskiej 

- zdewastowano przestrzeń publiczną na ul. Kusocińskiego 

- poniszczono chodniki przed kościołem Matki Bożej Różańcowej 

- zbezczeczony  kościół św. Anny i zakłócony porządek mszy św. 

Pytała, czy radni poczuwają się do naprawy skutków swych działań. 
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Radna pani Beata Walczak pytała, jakie są dowody, że osoby strajkujące dokonały tych czynów. 
Kto konkretnie dokonał dewastacji. 

Pani Renata Mirosław odpowiedziała, że w mediach społecznościowych przewodnicząca 
Komisji Oświaty i Rady Oświatowej pani Walczak namawiała do uczestniczenia w strajku 
kobiet. 

Pani Walczak i pan Sędziak uznali, że nie ma żadnych dowodów, że radni KO malowali ściany 
lub zachęcali do takich działań. A pani Wypych twierdziła, że pani Mirosław insynuuje, że 
nawoływali do takich czynów. Uważała, że bezczelnie oszukuje mieszkańców. Wg niej skoro 
nie ma dowodów, że popełniono czyny zabronione, to oczekuje przeprosin za pomówienia. 

Radna pani Renata Mirosław doprecyzowała, że nie zarzuciła nikomu dokonywania zniszczeń. 
Twierdziła, że powstały one w konsekwencji udziału  radnych KO w strajku kobiet. W 
wydarzeniach, które doprowadziły do aktów wandalizmu brali udział piaseczyńscy radni KO. 
Policja musiała ochraniać kościół i zabezpieczać manifestacje zamiast dbać o bezpieczeństwo  i 
łapać przestępców. Apelowała mówiąc, że radni powinni świecić przykładem, przestrzegać 
obostrzeń epidemiologicznych a brali udział w nielegalnym zgromadzeniu. 

Radny Wojciech Ołdakowski przypomniał, że w mediach społecznościowych były zamieszczane 
przez niektórych radnych KO niegrzeczne sformułowania dotyczące PIS-u, której członkiem jest 
od kilku lat. 

Pani Beata Walczak oświadczała, że jej nazwisko i imię zostało wymienione z nazwiska, dlatego 
żąda przeprosin na piśmie złożonych na ręce przewodniczącego Rady w ciągu 2-ch tygodni od 
sesji. 

Na zakończenie dyskusji burmistrz Putkiewicz zaapelował do radnej Mirosław o zastanowienie 
się, czy tego typu oskarżenia nie są nadużyciem. 

Przewodniczący Obłoza oświadczył, że spotka się z przewodniczącymi klubów KO i PIS w celu 
sprecyzowania spraw dotyczących dyskusji na sesji Rady. 

Na tym zakończono sesję.   

 
8. Zamknięcie sesji. 
O godzinie 13.15 Przewodniczący Rady pan Obłoza zamknął obrady XXXI sesji Rady Miejskiej w 
Piasecznie. 
 

  

  

 
Przygotował(a): Elżbieta Dorota Gwara 

 

 


